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АННОТАЦИЯ 
 

Дипломная работа: 74 с., 3 рис., 16 табл., 43 источник, 7 прил. 

УПРАВЛЕНИЕ, СИСТЕМА БЕЗОПАСНОСТИ ТРУДА, ТРУД, 

РАБОТНИКИ, УПРАВЛЕНИЕ СИСЕМОЙ БЕЗОПАСНОСТИ ТРУДА, 

ТРАВМАТИЗМ 

Объект исследования – ОАО «Интеграл». 

Предмет исследования – система безопасности труда в ОАО 

«Интеграл». 

Цель работы: оценить управление системы безопасности труда на 

предприятиях электронной промышленности (на примере ОАО «Интеграл»). 

Методы исследования: аналитический, системный, нормативный 

Исследования и разработки: изучены теоретические основы 

безопасности труда в организации; проанализирована организация 

управления деятельностью по обеспечению безопасности труда на 

предприятиях электронной промышленности на примере ОАО «Интеграл»; 

разработаны направления совершенствования безопасности труда 

предприятия 

Технико-экономическая, социальная и (или) экологическая 

значимость: внедрение предложенных мероприятий улучшит условия труда 

и  повысит безопасность труда. 

Автор работы подтверждает, что приведенный в ней расчетно-

аналитический материал правильно и объективно отражает состояние 

исследуемого процесса, а все заимствованные из литературных и других 

источников теоретические, методологические и методические положения и 

концепции сопровождаются ссылками на их авторов. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



ANNOTATION 

 

Thesis: 74 pages, 3 fig., 16 tab., 43nd source, 7 enc. 

MANAGEMENT, WORK SECURITY SYSTEM, WORK, WORKERS, 

MANAGEMENT OF SISEMY SAFETY OF WORK, TRAUMATISM  

Object of research – JSC Integral. 

Object of research – a work security system in JSC Integral. 

Work purpose: to estimate management of a security system of work at the 

enterprises of electronic industry (on the example of JSC Integral). 

Research methods: analytical, system, standard 

Researches and developments: theoretical bases of safety of work in the 

organization are studied; the organization of management of activities for safety of 

work at the enterprises of electronic industry on the example of JSC Integral is 

analysed; the directions of improvement of safety of work of the enterprise are 

developed 

Technical and economic, social and (or) ecological importance: 

introduction of the offered actions will improve working conditions and will 

increase safety of work. 

The author of work confirms that the settlement and analytical material 

given in her correctly and objectively reflects a condition of the studied process, 

and all theoretical, methodological and methodical provisions and concepts 

borrowed from literary and other sources are followed by references to their 

authors. 
 


